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Formandsberetning 2012 
Endnu et roligt år for antenneforeningen! 

Det er ved at være en tilbagevendende konstatering og det er vel sådan i en forening som denne at det er en 

god ting. Der er dog ikke nødvendigvis noget der fortsætter på den måde. Der er den 7. februar fremsat 

lovforslag om ophævelse af tilslutningspligt til antenneanlæg og der giver en periode på 2 år til at sikre den 

økonomien i foreningerne hvis der eventuelt skulle være gæld. Dette er dog ikke tilfældet i vores forening og 

vi kommer efter al sandsynlighed til at forholde os til den nye virkelighed i fremtiden. Ifølge det fremsatte 

forslag vil det endeligt træde i kræft d. 1. april 2015. 

Af nye ting i udbuddet af kanaler er der sikkert nogen der har modtaget et brev fra YouSee om at der er 

kanaler der forsvinder i MPEG2 versionerne. Dette er de kanaler der findes i både HD version og i den 

version der benytter der såkaldte MPEG2 format. 

Dette gøres simpelthen for at skaffe mere plads til HD kanaler i YouSee’s tilbud og vi vil helt sikkert komme 

til at se flere af MPEG2 kanalerne forsvinde over tid. 

Det betyder, at hvis man ikke har et fjernsyn som kan vise fuld HD så vil man ikke længere kunne se disse 

kanaler. 

Vi budgetterer også i år med et mindre underskud i år da vi har en god kassebeholdning og vi ser generelt en 

meget stabil udgiftsside.  
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